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Na svojoj poslednjoj sednici Skupština Grada Pančeva formirala je Radno telo za izradu
analize o ispunjenosti uslova za formiranje gradskih opština   na teritoriji Grada Pančeva. Ovo
pitanje postavljeno je još pre nekoliko godina a sve mesne zajednice naseljenih mesta na
teritoriji grada saglasne su da je to najbolje rešenje za pitanje funkcionisanja naselja koja
gravitiraju oko Pančeva. U Radno telo ušli su predstavnici Gradske uprave kao i po jedan
predstavnik skupština svih mesnih zajednica. Rok u kojem bi ovo radno telo donelo svoje
zaključke nije preciziran ali se po rečima koordinatora Dejana Živanovića, pomoćnika
gradonačelnika, očekuje da bi u narednih šest meseci moglo da se izađe sa nekakvim
predlogom. Starčevo u ovom radnom telu zastupa odbornik Petar Andrejić.
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